

FOR RELEASE

October 31, 2016



Advance Polls for the General Election: October 30 and 31, 2016

Advance polls were open for a second day, Monday, October 31, from 8:00 a.m. to 8:00 p.m. 2,284 electors voted on the second day of advance polls across the territory.

For both days combined, the total number of advance poll voters was 5,315 electors.

The number of electors who voted at the advance polls in the 2011 election was 2,827 (and 1,495 in the 2006 election).

- 30 -

Contact:

Lori McKee, Chief Electoral Officer

Phone: 667-8683 or 1-866-668-8683 (toll free)

Email: info@electionsyukon.ca

Elections Yukon is the independent, non-partisan office that conducts territorial elections in Yukon

POUR DIFFUSION

Le 31 octobre 2016



Les bureaux de vote par anticipation pour les élections générales : 30 et 31 octobre 2016

Les bureaux de scrutin par anticipation étaient ouverts, pour une seconde fois, ce lundi 31 octobre, de 8 h à 20 h. Dans l'ensemble du territoire, 2284 électeurs ont exercé leur droit de vote au cours de la deuxième journée de vote par anticipation.

Le nombre total d'électeurs qui ont voté par anticipation au cours de ces deux jours s'élève à 5315.

Au total, 2827 électeurs avaient voté par anticipation aux élections territoriales de 2011 (et 1495, aux élections de 2006).

- 30 -

Personne ressource :

Lori McKee, directrice générale des élections du Yukon
Téléphone : 667-8683 ou (sans frais) 1-866-668-8683
Courriel : info@electionsyukon.ca

Élections Yukon est le bureau indépendant et non partisan qui est chargé d'organiser les élections territoriales.